
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referart 

Torsdag d. 8. februar 2024 
Afd. Jyllinge  

 

Møde fra kl. 18:00-21:00 
Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 

Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 

Michael Dinesen, Nicolai Jensen, Rikke 

Nord.  

 

Eksternt Medlem: 

 

Elever: Alexander (9.Q) og Maja (9.Z) 

Axel Møller (9B) og Ida Rasmussen (9B) 

 

 

Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 

Liliegren 

 

 

Ledelse: Sigurd Brønnum, Torben 

Vestergård 

 

Afbud 

 

Benjamin 

Salvad 

 

 

 

 

Møde-

leder 

Michael  Referent Torben Vestergård 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden 

 

 

Godkendt 

 

2. 
Meddelelser fra elevråd 

 

Udgår 

 

3. 

Tænketanken for fremtidens 

forældresamarbejde, som Skole- og 

Børneudvalget nedsatte i 2022, har nu 

afsluttet sit arbejde. 

Tænketanken har fremsat 3 

anbefalinger og to af disse, besluttede 

Skole- og Børneudvalget den 7. 

november 2023, at alle dagtilbud, 

skoler, SFO’er og klubber skal arbejde 

videre med lokalt i bestyrelserne. 

 

Sigurd gennemgik anbefalinger til ”fremtidens 

forældresamarbejde”, digitale platforme samt 

AULA beskeder, dette skal diskuteres i 

skolebestyrelsen. Der laves et oplæg til næste 

skolebestyrelsesmøde, derefter diskuteres det 

på teammøderne på begge matrikler.  



 

 

På Skole- og Børneudvalgets møde 

med dialogfora for Dagtilbud og 

Skole/SFO/Klub den 16. november 2024 

blev anbefalingerne også drøftet, med 

fokus på, hvad bestyrelserne har brug 

for, for at kunne arbejde med 

anbefalingerne lokalt.  

 

På den baggrund er vedhæftede 

materiale udarbejdet, som I kan bruge i 

jeres lokale dialog i bestyrelserne om de 

to anbefalinger. 

Materialet bliver også lagt på 

kommunens hjemmeside, hvor der er 

oplysninger om dialogfora. 

 

Skole og Børneudvalget har besluttet, 

at de medio 2024 ønsker en 

tilbagemelding på bestyrelsernes 

arbejde med anbefalingerne og hvad 

de har ført til. Derfor kommer vi til i 

august, at bede om en tilbagemelding 

på, hvad der er sket hos jer hver især. 

 

Vi skal have første drøftelse i forbindelse 

med de indsatser som Nordskolen vil 

arbejde med.  

 
 

4. 
 

Budget 2024 

Sigurd gennemgår budget 24. med 

henblik på bestyrelsens 

godkendelse af budgettet.  

 

Materialet udleveres må mødet  

 

Udsættes til næste møde 

5.   

Timefordelingsplanen gennemgås 

med henblik på bestyrelsens 

godkendelse.  

Bilag medsendt  

 

Sigurd gennemgik timefordelingsplan for 2024-

2025.  

Skolebestyrelsen godkendte den fremlagte 

timefordelingsplan.  

Skolebestyrelsen vil gene sikre sig at to-lærer 

timerne så vidt det er muligt bliver overholdt. 

 

 

6.  
 

Kort opfølgning på mobilpolitikken  

 

Tidligere politik/forslag til skolens mobilpolitik 

tages op på ny. 

 

7. 

 

 

Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 

Sigurd har i dag sendt meddelelse vedr. antal 

børnehaveklasser ud til kommende forældre i 

dag dette har afstedkommet nogle 

henvendelser fra kommende forældre. Det er 



 

 

 Medarbejder 

 

 

p.t usikkert om skolen får tildelt 4 eller 5 

børnehaveklasser. Skolen forventer at have et 

svar om 3 uger.  

Sigurd sender også det brev ud til 

skolebestyrelsen, som er sendt til kommende 

forældre. 

 

Der er ansat 3 nye ledere som starter 1.marts. 

 

Stor tilfredshed fra medarbejderne til at være 

med ved samtalerne.  

Fastelavn på begge matriklerne afholdes i 

indskoling og mellemtrin. 

Personale ressourcerne i børnehaveklasserne 

ensrettes på matrikler. 

Sfo bau har i dag haft besøg af konsulent, 

Thilde. 

Rekord dag og bordtennis turnering på bau. 

  

8. Evt. Der blev spurgt til hvor langt SFO på afd. 

Jyllinge er med nye tiltag. Mikkel kommer med 

på kommende møde for at fortælle hvor langt 

SFO er kommet. 

 

Spørgsmål til hvor mange faglærere 

Nordskolen har. 

Sigurd undersøger om hvem og hvor mange  

Der er på valg til skolebestyrelsen. 

 

Det efterlyses at principper genbesøges.  

Skolebestyrelsen vil gerne orienteres og tilsyn 

på bla. SFO. 

 

Der mærkes at stemningen omkring Nordskolen 

et ændret mærkbart positivt de sidste 

måneder.  

9. Godkendelse af referat  

 

 

 

 

 

Datoplan for møder i skolebestyrelsen:  

 


